

Managing Director Operations

Wim Tjerkstra



Wim leads the company's Execution Divisions, ensuring the delivery of high quality project management and engineering services that help our customers achieve their unique goals.

With over 25 years' experience in procurement, contract management, logistics and project management for all kinds of technical projects, Wim is a recognized operational management professional. With exceptional communication skills, he mentors and leads key direct reports by example, offering coaching and techniques for developing employees. This track record made him keenly aware of the importance of efficient and effective organizations coupled with understanding how team work and people development is a key component to achieving RWETI's strategic goals.

Wim earned his diploma degrees in economics and logistics at the Koninklijke Militaire Academie (KMA), the Dutch Royal Military Academy on behalf of the Royal Netherlands Air Force.

What gives you most satisfaction in your work?

When we jointly successfully deliver a service under challenging conditions and learn from it as a team and as individuals.

Why did you choose RWE TI?

To work in an international organization with international customers, combining the best of multiple worlds to deliver large scale complex projects.

What three words best describe you?

Energetic, result driven, open.

Who or what inspires you?

Mountaineers, because with team spirit, motivation and endurance they find new roads for challenges so they can feel the exhilaration of success.

"Your challenge is our passion!"

What it means to me:

Your assignment is taken on with enthusiasm and the motivation to bring our experience as operator and consultant successfully to bear on the project. Put your trust in our expertise, our sincerity and our reliability and we will support you to create your future.

Managing Director Operations

Wim Tjerkstra



Wim Tjerkstra leitet die ausführenden Bereiche des Unternehmens und stellt dabei ein hochqualitatives Projektmanagement sowie anspruchsvolle Ingenieurdienstleistungen sicher, die unseren Kunden helfen, ihre individuellen Ziele zu erreichen.

Mit über 25 Jahren Erfahrung in Beschaffung, Vertragsmanagement, Logistik und Projektmanagement für technische Projekte aller Art ist Wim Tjerkstra ein anerkannter Experte im operativen Management. Mit seinen hervorragenden kommunikativen Fähigkeiten unterstützt und führt er seine direkten Mitarbeiter durch aktives Vorleben sowie durch Coaching und sonstige Methoden zur Personalentwicklung. Auf Grund seiner langjährigen Tätigkeit ist er sich bewusst, wie wichtig eine effektive und effiziente Organisation sowie Teamarbeit und Personalentwicklung für die Erreichung der strategischen Ziele der RWE TI sind.

Sein Studium der Wirtschaftswissenschaften und Logistik absolvierte er an der Koninklijke Militaire Academie (KMA) der niederländischen Luftstreitkräfte.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

Wenn wir gemeinsam unter schwierigen Bedingungen eine Leistung erbringen und als Team wie auch als Einzelner daraus lernen.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Weil ich in einem internationalen Unternehmen mit internationalen Kunden arbeiten und so das Beste aus mehreren Welten verbinden wollte, um komplexe Großprojekte zu realisieren.

Welche drei Wörter beschreiben Sie am besten?

Dynamisch, ergebnisorientiert, offen.

Wer oder was inspiriert Sie?

Bergsteiger, weil sie mit Teamgeist, Motivation und Durchhaltevermögen neue Wege zur Bewältigung von Herausforderungen finden, damit sie den Rausch des Erfolgs spüren können.

„Ihre Herausforderung ist unsere Leidenschaft!“

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Ihrem Anliegen widmen wir uns mit Begeisterung und der Motivation, unsere Erfahrung als Anlagenbetreiber und Berater erfolgreich in Ihr Projekt einzubringen. Vertrauen Sie auf unser Fachwissen, unsere Integrität und unsere Zuverlässigkeit und wir unterstützen Sie bei der Gestaltung Ihrer Zukunft.